
Innspill fra Elevrådet ved Sør-Roan Skole, ifm endring av skolestruktur i Åfjord.  
 
Det er litt lite elever ved Sør-Roan skole, mens flere av oss mener vi har det bra som 
det er. Vi ser også fordeler ved å være flere enn vi er pr. i dag, for vi kan finne flere 
venner som matcher oss. Det hadde vært fint å kunne hatt flere å være sammen med 
også på fritida. 
 
Ulempen med evt sammenslåing, kan være at det blir mer mobbing når det er større 
miljø. Det vil også kanskje ta lengre tid å få hjelp både faglig og sosialt når det er 
flere elever og større forhold. 
 
Brandsfjord skole er for liten for oss slik den er i dag. Vi har en skole som er bygd for 
120 elever. Brandsfjord må gjerne komme til oss. Her har vi god plass og stort 
uteområde. 
 
Vi er villige til å kjøre åsene med skolebuss hvis vi får tunneler gjennom de to siste 
åsene. Det er en utrygg veg slik det er i dag, med rasutsatte parti langs skolevegen.  
 
Det blir for lange avstander fra Skjøra og Bessaker uansett plassering hvis det skulle 
bli en ny skole ved et evt. midtpunkt. Dette må politikerne virkelig tenke over. Er det 
bra for elevene med skoleveg som strekker seg over 1 time? 
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Elevrådet	ved	Sør-Roan	skole.	


